
ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

MUNICIPIUL BOTOŞANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Botoşani din data de 28 februarie 2024 

 

 Prin dispoziția nr. 170 din 21.02.2024, Primarul Municipiului Botoşani a convocat 

Consiliul Local în şedinţă ordinară pentru data de  28 februarie 2024, ora 11.00, în sala de 

ședințe „Mihai Eminescu” a Primăriei municipiului Botoșani.    

 

 Dispoziţia nr. 170 din 21.02.2024 este anexată la dosarul şedinţei. 

                         

 Ordinea de zi a şedinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin anunţ la cotidianul 

„Monitorul de Botoșani”, www.botosaneanul.ro şi pe site-ul propriu. 

 

 Invitaţiile la şedinţă s-au făcut atât în scris, cât şi prin contactarea telefonică a 

consilierilor. 

 

 Este ascultat Imnul de Stat şi Imnul Uniunii Europene, după care se trece la derularea 

lucrărilor şedinţei. 

 

 Ordinea de zi a şedinţei este următoarea: 

1. Prezentarea interpelărilor de către consilierii locali ai municipiului Botoșani  

2. Aprobarea procesului verbal al ședinței Consiliului Local din data de 31.01.2024, 

12.02.2024 – ora 11,00, 12.02.2024 – ora 16,00. 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Regulamentului de Funcționare 

al Infrastructurii Edilitar - Urbane a Parcului Regional de Agrement, Turistic și Sportiv 

Cornișa Botoșani, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Botoșani 

nr. 320/07.07.2023 

4. Proiect de hotărâre privind acordul desemnării unei persoane care să exercite viza CFP 

la S.C. „ELTRANS” S.A. Botoșani 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază aferente funcțiilor din cadrul 

familiei ocupaționale „Administrație” utilizate în cadrul aparatului de specialitate al 

primarului municipiului Botoșani și serviciilor publice din subordinea Consiliului 

Local al municipiului Botoșani, începând cu 01 martie 2024  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului  final al examenului  pentru ocuparea 

funcțiilor  de șef secție  Laborator analize medicale, Șef secție Recuperare, Medicină 

Fizică și Balneologie (RMFB) I și șef Secție Recuperare, Medicină Fizică și 

Balneologie (RMFB) II din cadrul Spitalului de Recuperare „Sf. Gheorghe” Botoșani  

7. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la HCL nr. 23/31.01.2024 privind 

aprobarea Organigramei, Statului de funcții  și Regulamentului de Organizare ale  

Direcției pentru Sport și Agrement Botoșani  
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8. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică deschisă a unui teren 

aparţinând domeniului privat al Municipiului Botoşani în suprafaţă de 317,00 mp, 

situat în Botoşani, str. Mihail Kogălniceanu, nr. 62  

9. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei donații constând în teren cu destinația 

extindere drum, februarie 2024 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare pentru locuinṭe ANL - 

februarie 2024  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării către chiriași a unor locuinţe - 

apartamente construite din fondurile statului, proprietate a Municipiului Botoșani şi 

administrate de către S.C. Locativa S.A. - februarie 2024 

12. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de concesiune -februarie 

2024 

13. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei succesiuni vacante din Municipiul 

Botoșani, str. 1 Decembrie nr. 12 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea accesului la piscinele PRATS Cornişa de către 

Inspectoratul pentru Situaţii de Urgenţă „Nicolae Iorga“ Botoşani 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea accesului angajaţilor Inspectoratului de Poliţie 

Judeţean Botoşani la facilităţile oferite de către Sala Polivalentă „Elisabeta Lipă” 

Botoşani 

16. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al 

Municipiului Botoșani a bunului ,,Clădire în curs de execuţie a Laboratoare, 

Dispecerat şi Sediu” în vederea scoaterii din funcţiune şi a casării 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

de investiții: „Sistematizare verticală execuție utilități Locuințe sociale cartier ANL 

Cişmea – C-tin Iordăchescu” 

18. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.152/30.03.2023 

privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor 

tehnico – economici și a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții 

„Reabilitare și modernizare Aleea Smârdan, municipiul Botoșani“, aprobat pentru 

finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei 

reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Proiect 

Tehnic de Execuție și Detalii de execuție (PTh + D.E.)  precum și a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Înființarea unui centru de 

colectare cu aport voluntar (CAV) în Municipiul Botoșani, Județul Botoșani”, finanțat 

în cadrul Programului Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta 3 – 

Managementul Deșeurilor, Investiția I.1. Dezvoltarea, modernizarea și completarea 

sistemelor de management integrat al deșeurilor municipale la nivel de județ sau la 

nivel de orașe/comune, Subinvestiția I.1.A. Înființarea de centre de colectare prin aport 

voluntar   

20. Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile ca bunuri aparținând domeniului 

privat de interes local al Municipiului Botoșani 
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21. Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – str. 

Manolești Deal nr. 23, CF/NC 69257, 69646, 69644“ în vederea realizării obiectivului 

„construire locuință P+1E și împrejmuire teren”. 

22. Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – Str. 

Tătarilor nr. 67A, CF/NC 57729“ în vederea realizării obiectivului „construire două 

locuințe P+1E și împrejmuire teren”. 

23. Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – Str. 

Peco nr. 52E, CF/NC 70173“ în vederea realizării obiectivului „construire locuințe P, 

împrejmuire teren și racord utilități” 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – Str. 

A.S. Pușkin nr. 48B, CF/NC 67621“ în vederea realizării obiectivului „Modificare 

PUD aprobat prin HCL nr. 329/28.07.2022 și construire locuință S+P+1E, 

împrejmuire teren, organizare șantier, asigurare utilități” 

25. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al 

municipiului Botoșani pentru lunile martie – aprilie 2024 

26. Raportul de activitate pentru anul 2023 al Direcției pentru Sport și Agrement 

27. Prezentarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari, realizați de către 

S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani la data de 31.12.2023. 

 

Completarea nr. 1 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei de transmitere în folosinţă gratuită a 

spaţiului din Incubatorul de Afaceri către Agenţia Naţională pentru Locuințe 

2. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local pentru efectuarea operațiunilor 

de dezmembrare a unui imobil proprietatea privată a Municipiului Botoṣani situat în 

str. I.C. Brătianu, f.n. 

3. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Direcţia Judeţeană pentru 

Cultură a terenului în suprafață de 683 m.p. aferent construcţiei-monument istoric 

,,Casa Văsescu”, proprietate publică a Statului Român în administrarea Ministerului 

Culturii prin Direcţia Judeţeană pentru Cultură Botoşani 

4. Prezentarea indicatorilor financiari stabiliți prin contractul de mandat al directorilor și 

a indicatorilor aprobați prin BVC aferent anului 2024 (anexa 1, 2) realizați de către 

S.C. MODERN CALOR S.A. Botoșani la data de 31.01.2024. 

 

Completarea nr. 2 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 127/30.03.2023 

privind aprobarea documentație de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor 

tehnico –economici și a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții 

„Reabilitare și modernizare str. Grigore Antipa, municipiul Botoșani”, aprobat pentru 

finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei 

reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului. 

 

Şedinţa este legal constituită. 
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La lucrările ședinței participă toți 22 de consilieri locali în funcție, lipsind domnul 

consilier Cătălin Mugurel Flutur. 

 

Fiind supusă la vot solicitarea de învoire a domnului consilier Cătălin Mugurel Flutur, 

aceasta a fost aprobată cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Bogdan Ciprian 

Buhăianu). 

 

Doamna președinte de ședință Silvia Carmen Diaconu – rugăm comisiile de 

specialitate, prin președintele fiecăreia, să precizeze dacă au fost emise avize pentru toate 

proiectele de pe ordinea de zi propusă, cu cele două completări. Comisia 1? 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – comisia 1, avize favorabile.  

 

Doamna președinte de ședință Silvia Carmen Diaconu – mulțumesc; comisia 2? 

 

Domnul consilier Marian Murariu – au fost emise avizele. 

  

Doamna președinte de ședință Silvia Carmen Diaconu – mulțumesc; comisia 3? 

 

Domnul consilier Andrei Amos – au fost emise avizele. 

 

Doamna președinte de ședință Silvia Carmen Diaconu – mulțumesc; comisia 4? 

 

Doamna consilier Dana Bețenchi – au fost emise. 

 

Doamna președinte de ședință Silvia Carmen Diaconu – mulțumesc; comisia 5? 

 

Domnul consilier Marius Buliga – au fost emise avizele. 

 

Doamna președinte de ședință Silvia Carmen Diaconu – mulțumesc. Ședința 

ordinară este statutară, vă rog să trecem la votarea ordinii de zi, cu cele două completări.  

 

Fiind supusă la vot ordinea de zi împreună cu cele două completări, aceasta este 

aprobată cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Fiind ședință ordinară, se dă cuvântul domnilor consilieri pentru interpelările de la 

punctul 1 al ordinii de zi. 

 

Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – observ cu tristețe că străzile din 

municipiul Botoșani arată ca după un bombardament, au avut interpelări și colegii noștri, în 

dese rânduri, și se pare că nu se găsesc soluții pentru rezolvarea acestei probleme, în 

Botoșani, da. Mergem împreună pe Ion Pillat, mergem împreună pe Brătianu, mergem 

împreună pe Ocolitor Pacea, mergem peste tot și o să vedeți că străzile arată într-un mod 

dezastruos. O groază de avarii la apă. O să spuneți că nu-i treaba noastră, că nu trebuie să 

facem noi asta, dar, totuși, suntem un municipiu cu peste 80 de mii de locuitori care trebuie să 
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avem reglate aceste lucruri, să nu avem costuri suplimentare, pierderi, care ajungem să le 

plătim tot noi.  

Și, nu în ultimul rând, aș vrea să aduc în discuție mașinile – școală, știu că se lucrează 

sau s-a lucrat la un regulament la care se făceau restricţii în anumite perioade din zi și la 

anumite segmente de traseu din municipiului Botoșani, dar nu am văzut pe nimeni să 

urmărească sau să ia atitudine sau să verifice aceste lucruri. Totuși, ar trebui să avem în 

vedere și să încercăm să eliberăm circulația în perioadele aglomerate în dreptul instituţiilor de 

învățământ.  

 

Doamna consilier Ada Alexandrina Macovei – mi-am notat, data asta, ca să nu 

cumva să omit ceva, pentru că se pare că nu s-a înțeles exact ce am dorit la ultima interpelare, 

așa încât am primit un răspuns total neserios și plin de greșeli de exprimare la interpelarea 

mea din 31 ianuarie, emis de Direcția Urbanism, căreia nu m-am adresat, așa încât, domnule 

Primar, să răspundeți la solicitarea formulată, în termeni de specialitate, și cu toată 

responsabilitatea funcției deținute.  

Poate că nu am fost suficient de explicită, așa că reiau:  

1. Care sunt unitățile de învățământ care intră în reabilitare, pe etape? 

2. La ce dată încep lucrările la fiecare unitate de învățământ din municipiul Botoșani, 

conform ordinului de începere a lucrărilor?  

3. Care sunt măsurile întreprinse de U.A.T., împreună cu Inspectoratul Școlar, pentru 

ca procesul didactic să nu fie întrerupt, având în vedere că mai sunt 3 luni până la examenele 

naționale?  

Vedeţi că, deși este de interes major pentru toți botoșănenii implicați, nu vă întreb, 

domnule Primar, data la care se vor finaliza aceste lucrările, pentru că am văzut cum se 

lucrează deja în celelalte unități de învățământ, așa că aștept un răspuns clar, în scris, asumat 

inclusiv de Primarul municipiului Botoșani, căruia m-am adresat direct, și data trecută, și 

acum.  

Și am să vă citez din răspunsul formulat de Direcția de Urbanism, ca să vedeți de ce 

sunt absolut revoltată. Prima propoziție: „Urmare interpelării adresată în ședința Consiliului 

Local, referitoare la începerea reabilitării unităților de învățământ, vă facem cunoscut 

următoarele: (...)”. „Urmare a interpelării adresate”, nu mai contează.  

Dar, următoarea, adică prima din răspuns, zice așa: „Pentru lucrările de reabilitare a 

unităților de învățământ, Serviciul Urbanism a emis autorizații de construire.” Foarte bine, 

trebuie să vă felicităm pentru că v-ați făcut treaba din fișa postului? E logic, e normal să faceți 

asta, dar eu refuz să cred că dumneavoastră nu ați înțeles despre ce v-am întrebat, v-am 

întrebat despre ordinul de începere a lucrărilor, și nu despre autorizații, așa încât sper că 

înțelegeți semnificația termenilor și știți cu ce documente lucrați. 

A doua propoziție e absolut uluitoare: „Asupra modului de desfășurare a activităților 

didactice în perioada de derulare a lucrărilor de execuție a lucrărilor”, deci asupra modului de 

desfășurare a activităților didactice, „nu este de competența Serviciului Urbanism”. Mă bucur 

foarte mult că nu este de competența dumneavoastră acest lucru, dar, iarăși, nu v-am întrebat 

pe dumneavoastră, și, dacă ar fi ceva să vă reproșez, vă reproşez că ați formulat un asemenea 

răspuns, că nu l-ați citit înainte de a-l semna, și că răspundeți în bătaie de joc la o întrebare 

foarte importantă, care vizează peste 5000 de elevi din municipiul Botoșani, doar în prima 

etapă, și peste 600 de angajați ai sistemului. 
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Vă rog din suflet, așadar, să nu mai emiteți asemenea documente cu antetul Primăriei 

municipiului Botoșani. Vi-l pot pune la dispoziție, să-l vedeți, mai mult durează antetul și 

semnăturile decât formularea răspunsului, plin de erori, de greșeli.  

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – salutăm apariția publică a primarului 

iubăreț, a playboy-ului nostru local, fără de care nu puteam, garda praetoriană văd că s-a 

aruncat în față. A ieșit din gaura de șarpe în care era până acum, și acum, brusc, a apărut aici. 

Am de făcut câteva interpelări în ceea ce privește Primăria municipiului Botoșani. 

Ați împrejmuit pe bulevard crinuții imperiali cu sfoară, care-i planul dumneavoastră, 

în următoarea perioadă, în acea zonă, ținând cont că acea investiție s-a făcut pe dezvoltare, 

domnule Primar? Și vă rog să îmi răspundeți acum, astăzi, aici, în fața tuturor. 

Apoi, ați șters-o englezește la ședința de buget, și vă pun întrebarea pe care o clamați 

în anii 2017, 2018, 2019, despre bugetul făcut în cartiere, despre bugetul făcut cu cetățenii, 

despre dezbaterile publice, despre faptul că bugetul se dezbate, conform legii, cu 30 de zile 

înainte, dumneavoastră de ce nu ați făcut acest lucru? Ați dezbătut în cartiere bugetul cu 

cetățenii? Pentru că nu v-am văzut, nici într-un cartier mic, nu ați făcut nicio ședință în sensul 

acesta, pentru că altfel ați fi atașat la procesul-verbal. Acesta este un subiect. 

Alt subiect, să le bifăm pe rând. Conform HCL 319 de pe 06 noiembrie 2020, fac 

parte din Comisia Locală de Ordine Publică a Municipiului Botoșani. Am fost convocat o 

singură dată la această comisie, în care dumneavoastră sunteți președinte, domnule Cosmin 

Andrei, iar în Botoșani clanurile se bat cu topoarele, am văzut, cu săbii, cu furci, cu ciocane, 

în mijlocul orașului. Nu convocați niciodată această comisie, nu aveți nimic de comunicat cu 

noi, cei care suntem consilieri acolo, domnul Gheorghiță Marcel, Buliga Marius, Ioan Apostu, 

secretarul general al  municipiului, și tot așa. 

Totuși, fenomenul violenței și cel infracțional crește și zilnic vedem din partea unor 

instituții ale statului că încearcă să combată acel fenomen. Dumneavoastră aveți și o atitudine 

în acest sens și, după părerea dumneavoastră, din câte observ, totul este roz bombon. 

O altă interpelare, am făcut-o în ședința trecută, despre a-mi fi înaintat un tabel cu 

cheltuielile făcute din 2020 până în prezent. Mi-ați dat un tabel incomplet, pe care v-am 

solicitat să îl refaceți și să mi-l dați actualizat la zi, inclusiv luna ianuarie, februarie pe anul 

acesta, se poate să îl primesc? 

Din acel tabel al dumneavoastră am extras următoarea chestie: Din informarea 

1213/20.02.2024, rezultă că în perioada 2022-2023, Primăria municipiului Botoșani, în urma 

unor procese, a fost obligată de către instanță să plătească sume cu titlu de penalități/daune 

morale/daune civile/onorarii domnului Dumitru Conțac mai multe sume. Observ că pentru 

dosarul 717/E/2019 sunt efectuate mai multe plăți.  

Ce reprezintă dosarul 717/E/2019 pentru care Primăria a plătit suma de 56.891,8 lei, 

de ce Primăria a pierdut mai multe procese cu Conțac Dumitru și a plătit aceste sume de 

45.069 lei? Este adevărat că Primăria plătește penalizare în valoare de 100 lei/zi pentru 

neîndeplinirea unei hotărâri judecătorești rămase definitivă? Care sunt măsurile pe care le-a 

luat Primarul Andrei pentru recuperarea sumelor care se fac vinovate de aceste prejudicii?  

Am pus această întrebare, vă rog să îmi răspundeți clar, cu subiect și predicat, și rog și 

funcționarii Primăriei să îmi spună clar care sunt cheltuielile de judecată până la această zi, se 

poate? 

O altă interpelare a mea privește faptul că aș dori lista flotei auto de la Urban Serv, cu 

date de identificare ale mașinilor, și de la Eltrans S.A., deci vă rog să îmi dați în scris flota cu 
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elemente de identificare: serie șasiu, număr, putere cilindrică, dați-mi, vă rog, lista. Dați-mi, 

vă rog, lista completă, e dreptul meu să am așa ceva. 

O altă interpelare, o fostă salariată a municipiului Botoșani, Dumnezeu să o ierte, 

Niculina Mocanu, a câștigat, în 2013, un proces cu Primăria municipiului Botoșani, prin care 

aceasta este obligată să plătească reclamantei suma de 10.000 lei, această sumă a fost plătită 

de către Primărie. Care sunt măsurile pe care le-a luat Primarul Cosmin Andrei pentru 

recuperarea sumei de la persoana vinovată? Rog răspuns scris. 

Vă rog frumos să îmi dați un răspuns în ce privește situația arborilor tăiați pe situații 

de urgență, o practică curentă făcută în anul 2023 și începută și în 2024, în care ați tăiat zeci, 

poate suta de arbori, pe așa-zise situații de urgență inexistente. Vă rog frumos să îmi dați un 

răspuns scris, oficial, și îl rog și pe responsabilul compartimentului, șeful Serviciului de 

Situații de Urgență să îmi dea răspuns în scris, cu documente în spate, câți arbori ați tăiat, 

eludând legislația națională privind tăierea arborilor.  

Pe de altă parte, continui interpelarea, aș dori ca colegii de la Eltrans să insiste mai 

mult pe igienizarea autobuzelor și spălarea acestora, nu transportăm marfă, transportăm 

persoane. Vă rog, salariații de la Eltrans să insiste la spălatul mașinilor. Să spele autobuzele, 

să fie curate, să fie lună, am spus ceva greșit?  

Doamna Chițanu, ați fost prezentă în sala de spectacole a Teatrului „Mihai Eminescu” 

în ultimii 5 ani? În calitate de secretar general al Primăriei Botoșani ați transmis ANI 

concluziile dumneavoastră privind incompatibilitatea domnului consilier Rogojinschi în 

relația cu Teatrul Eminescu. Care este activitatea pe care o prestează actorul Rogojinschi 

Marius Petru în spectacolele pe care le-ați văzut pe scena Teatrului „Mihai Eminescu”, actor 

sau autor? Vă rog să îmi comunicați una din aceste două variante. Doamna Secretar general, 

aștept răspunsul dumneavoastră în scris, deci domnul este actor sau autor, ca să lămurim clar 

afacerile pe care le face domn acolo. Vă rog să îmi răspundeți în scris. 

 

Domnul consilier Marius Petru Rogojinschi – vreți să vă arăt și diploma de 

absolvire a unei facultăți de elită care se cheamă UNATC? Și ca șef de promoție? Cu ce notă 

ați terminat dumneavoastră? Și în câți ani? Pentru că știu că la Politehnică sunt greii, primii 

10 ani sunt grei. 

 

Domnul consilier Andrei Amos – am două situații punctuale: una se referă la o 

avarie la apă la intersecția străzilor Crinilor cu Grigore Antipa, este vorba de o avarie care e 

mai bine de 10 zile acolo, știu că nu e de competența Consiliului Local, dar, cu ajutorul 

presei, poate se va interveni acolo și se va astupa a zeci și sute de metri cubi de apă. Am sunat 

și la avarii apă, am intervenit pe diverse căi, nu a venit nimeni acolo, aproximativ de 10 zile. 

Poate presa, datorită lor, se va interveni, în sfârșit, acolo. 

O altă situație punctuală este pe strada Cernavodă la intersecția cu Crinilor. Nu știu 

dacă a fost cineva dintre dumneavoastră recent pe acolo, prin zona aia, la fel, avarii de apă, 

oamenii circulă cu cizme de cauciuc, la țară se circulă în condiții mai bune și se trăiește în 

condiții mai bune. Cetățenii de acolo spun că plătesc taxe și impozite la municipalitate și nu 

au niciun fel de condiție.  

Vă rog să îmi spuneți care este planul dumneavoastră în legătură cu strada Cernavodă 

și străzile adiacente în perioada imediat următoare. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – aș vrea să răspund interpelărilor 

dumneavoastră, așa cum au formulate. 
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Domnului Marcel Maxim îi spun că după fiecare sezon rece apar gropi în carosabil și 

am început reparația acestor gropi, continuăm cu ridicarea căminelor, iar pe străzile 

principale, ați observat că acest lucru a fost remediat într-un termen foarte scurt.  

Avariile la apă, chiar dacă au fost menționate și de către domnul coleg Amos, nu sunt 

în sarcina Primăriei. Facem ce putem, îi amendăm, mai reparăm în locul lor, și nu cred că este 

corect să profităm de prezența presei în sală, să transmitem mesaje către societăți care nu sunt 

în subordinea Consiliului Local, pentru că așa putem să facem tot felul de comunicări, dar aș 

prefera să faceți o conferință de presă la partid sau în altă parte, dacă presa este aici, haideți să 

comunicăm pe teme administrative. 

Avem în vedere și aceste avarii la apă, o serie au fost remediate și în urma solicitărilor 

pe care le-am făcut, vă pot da două exemple: pe strada Săvenilor a fost remediat trotuarul și în 

cartierul Gheorghe Filipescu, avarii care pun în pericol circulația pietonilor; de asemenea, le-

am transmis astăzi și avaria de pe bulevardul Mihai Eminescu. 

Situația NovaApaServ este una delicată, așa cum bine știți, și încearcă și ei să 

remedieze așa cum pot.  

Pentru mașinile de școală s-au impus restricții în municipiul Botoșani între orele 7.30-

8.30 și 11.30-12.30, dar Poliția Locală nu are competențe să oprească mașinile în trafic. 

Competențele Poliției Locale, așa cum bine știți, sunt limitate, pot maxim opri mașinile în 

circulație atunci când sunt pe accesul interzis. Celelalte competențe sunt la Poliția 

Municipală. Haideți, puteți să faceți și dumneavoastră lucrul acesta, sunteți consilier local, 

reprezentantul cetățenilor, haideți. 

Doamnei consilier Ada Macovei îi transmit că lista cu unitățile de învățământ care au 

fost admise la finanțare prin PNRR a fost comunicată public, sunt 15 unități de învățământ, vă 

pot spune stadiul unora dintre ele în acest moment. Avem lucrările atribuite la Școala 

Gimnazială Nr. 10, la Școala Gimnazială Nr. 7, la Școala Gimnazială Nr. 13, la Școala 

Gimnazială Nr. 12, la Colegiul Național „Mihai Eminescu”. La Grădinița cu Program 

Prelungit Nr. 19 se face analiza ofertelor.  

De asemenea, la Liceul de Artă am reluat a treia oară licitația și sunt 3 firme 

interesate, sau 3 asocieri de firme interesate, și facem evaluarea ofertelor depuse; la atelierul 

Liceului de Artă am atribuit lucrările. Nu vă mai citesc societățile comerciale, le-am 

comunicat în presă la momentul respectiv. 

De asemenea, la Seminarul Teologic „Sfântul Gheorghe” au fost atribuite lucrările, la 

Școala Gimnazială Nr. 11 au fost atribuite lucrările, la Școala Gimnazială Nr. 2 sunt în 

analiză, la Școala Gimnazială Nr. 8 – sala de sport, de asemenea ofertele sunt în analiză, la 

Școala Gimnazială Nr. 8 de asemenea, în analiză, 5 operatori economici, la Liceul Pedagogic 

„Nicolae Iorga”, 4 operatori economici, documentele sunt în analiză, la Grădinița cu Program 

Prelungit Nr.15 suntem în procedură de licitație. 

Ați întrebat de ordinul de începere a acestor lucrări, nu putem să vi-l dăm până când 

nu avem un câștigător declarat pentru aceste lucrări. După ce avem un câștigător, așteptăm 

depunerea garanției, depunerea ultimelor documente, și apoi înaintăm ordin de începere.  

Dar vă pot spune care este situația la zi: la Școala Gimnazială Nr. 12 avem constructor 

în șantier și am început lucrărilor după ce, în prealabil, am discutat cu părinții, cu directorii, și 

cu profesorii de acolo pentru a organiza activitatea școlară. Copiii au fost mutați la Școala 

Gimnazială Nr. 17, la Școala Gimnazială Nr. 16 și la Liceul Textil.  

Ieri am avut discuții la Școala Gimnazială nr. 7 tocmai pentru a organiza cursurile, 

copiii de la step-by-step au fost mutați, iar ceilalți vor rămâne în școală așa cum se poate, deci 

nu pot să vă dau un ordin de începere, pentru că nu este un calendar foarte clar. După ce 
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semnăm contractul, avem câteva zile, iar unele licitații sunt în desfășurare, pentru școlile pe 

care le-am menționat.  

Pe măsură ce vom avea câștigători, vom merge la fiecare școală în parte și, împreună 

cu Inspectoratul Școlar General, și vreau să apreciez aici colaborarea, am găsit soluții pentru 

toate școlile, și vom găsi în continuare. Poftim? Vi le-am citit acum, v-am spus situația la 

fiecare școală în parte. Vi le dau și în scris. 

Toate aceste informații pe care vi le-am prezentat astăzi sunt informații publice, au 

fost făcute comunicări, toate datele sunt publice și pe SICAP. Dacă vreți, vă citesc și licitațiile 

în desfășurare, nu am niciun cont de acces, sunt publice. De exemplu, la Liceul de Artă, sau 

puteți să le vedeți și dumneavoastră. Dacă vreți să vă centralizăm, noi o vom face. 

 

Doamna consilier Ada Alexandrina Macovei – vreau să ne răspundeți 

dumneavoastră în scris, ca să știm și noi, când ne întreabă colegii noștri din școli, ce să le 

spunem. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – bine, o să vi le transmit în scris.  

Domnului Țurcanu îi transmit că planul în ceea ce privește spațiile verzi din 

municipiul Botoșani este făcut de către colegii noștri și orașul va arăta la fel de frumos cum a 

arătat și până acum.  

Bugetul a fost dezbătut, conform procedurilor legale, altfel nu primeam aviz de 

legalitate. Toate discuțiile au fost făcute așa cum am considerat. Dacă dumneavoastră ați fi 

făcut o propunere, am fi luat-o în calcul, au fost discutate și amendamentele, și discuțiile cu, 

de exemplu, Direcția de Sport și Agrement.  

Comisia de ordine publică se va întruni așa cum spune calendarul, dacă 

dumneavoastră doriți să luați cuvântul la această comisie, veți fi invitat, iar flota auto pe care 

ați cerut-o de la colegii noștri, directori la societățile comerciale, vreau să o completăm cu 

încă ceva: și flota auto de la Locativa S.A., vă rog frumos să îmi dați și mie răspunsul, pentru 

că sunt lucruri interesante de discutat și acolo. 

Domnului Amos i-am transmis, îi mai transmit că avem în vedere și investițiile în 

zona în care locuiți dumneavoastră, poate anul acesta nu mai trimiteți cetățenilor hârtiuțe cu 

ce am făcut, cu ce n-am făcut, poate. O să transmit eu personal ce străzi urmează, 

dumneavoastră le aveți pe buget. Dacă vreți să luați bugetul, analizați-l și transmiteți-i. Iar 

avariile de la apă, le vom transmite societății de apă. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – în ce privește gropile NovaApaServ, că 

tot atât ne disculpăm și ne spălăm pe mâini aici, și văd că plângem că nu putem, că nu suntem 

în stare, vă reamintesc că suntem acționari la NovaApaServ, deci NovaApaServ nu e o 

entitate așa, a nimănui, și noi nu avem nicio pârghie acolo. De bine, de rău, avem un cuvânt 

de spus în Adunarea Generală a Acționarilor, am mandatat pe care să-l trimitem acolo, deci 

vocea noastră poate fi auzită în mod oficial, nu că o spun acum, că e presa în sală și vezi ce 

crimă mare e, că noi suntem consilieri locali și ar trebui să vorbim în niște buncăre secrete, și 

să nu vorbim public, în ședințele de Consiliu Local, să tacem din gură, așa, și să vorbim la 

pereți singuri. 

A doua, referitor la școli și la mutarea școlilor pe care le facem acum, nu vă implicați 

deloc în această mutare a școlilor, să-i ajutați cu spații de depozitare, cu mașini, cu muncitori. 

Încercați să vă implicați punctual, la fiecare școală, și sprijiniți-i pentru a muta materialele 

didactice și a le depozita în locuri sigure, pentru că nu au spații de depozitare, și au o 
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problemă. Dumneavoastră vorbiți cu ei, așa, numai pe deasupra, ați repartizat o persoană sau 

două care să se ocupe de problema școlilor, în ghilimele, pentru că a devenit un fel de 

problemă asta, în loc să fie o rezolvare, și unde să se descurce? Închiriați spații. Ați luat o 

grămadă de spații de pe la Locativa, aveți tot felul de spații care stau libere, centrale, puncte 

termice pe care nu le folosiți, le țineți nu știu pentru cine, dați-le să le folosească ca spații de 

depozitare, și chei, sigilați-le, faceți un sistem prin care să dăm o siguranță oamenilor pe 

materialele didactice cumpărate, plus luate în ani de la fondul de părinți, plus arhive, plus, 

plus, plus o grămadă de alte documente.  

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – vă voi răspunde și acestei interpelări. În 

ceea ce privește spațiile de depozitare, ar fi fost un ajutor extraordinar, dacă am fi avut 

punctele termice, dar acestea s-au pierdut, așa cum bine știți, în urma transferului de 

proprietate din anul 2010, pentru care astăzi municipiul Botoșani mai are de plată 57 de 

milioane de lei. Dar am pierdut, pe lângă plata acestei sume, am pierdut și punctele termice, 

nu mai sunt în patrimoniul Primăriei, puteți să îl întrebați pe domnul Flutur, întrebați-l pe 

domnul Flutur. 

 Acum, în ceea ce privește această problemă a materialelor didactice, vă pot spune 

care a fost soluția cu primele școli pe care le-am găsit, dincolo de sugestia dumneavoastră cu 

punctele termice, repet, pe care nu le mai avem: le-am mutat la Școala Generală Nr. 3, cu 

ajutorul colegilor noștri, care s-au implicat, astfel încât lucrările să se poată desfășura la 

Școala Nr. 12, lucrările de construcție, după care vom reveni cu aceste materiale, pentru că 

am găsit acest spațiu de depozitare. Vă mulțumesc pentru sugestie, nu numai că știam de 

această problemă, dar am și rezolvat-o.  

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – pentru domnul Primar am o 

rugăminte, de fapt, și, în același timp, o solicitare: stimate domnule Primar, atunci când curge, 

când există avarie pe domeniul public, este o problemă a Primăriei municipiului Botoșani, 

fiindcă domeniul public este al Primăriei municipiului Botoșani. Asta înseamnă, dacă avem 

respect față de cetățeni, ca la Primăria municipiului Botoșani să se știe de un număr de telefon 

la care cetățenii de bună credință să anunțe Primăria municipiului Botoșani că pe domeniul 

public curge apa de o săptămână, fiindcă este o problemă a Primăriei municipiului Botoșani, 

este domeniul public al Primăriei municipiului Botoșani, care, prin aceste probleme, aduce 

deservicii în ceea ce înseamnă calitatea vieții cetățenilor, exact cum spunea și colegul meu 

Amos Andrei, oamenii merg cu cizme.  

Nu putem spune că e o problemă a NovaApa, nu, e o problemă a Primăriei 

municipiului Botoșani, având în vedere că e domeniul public al Primăriei municipiului 

Botoșani. Eu de asta vă și sugerez să faceți acest lucru, pentru că și eu, Cătălina Lupașcu, am 

avut probleme în zona în care locuiesc, sunam la NovaApaServ, și cei de acolo își răspund 

când și cum vor. 

De fapt, nu e problema mea, a cetățeanului Cătălina Lupașcu, eu, de bună credință, și 

cetățenii cu care domnul Amos a vorbit, de bună credință sesizează și aduce această problemă 

în plenul Consiliului Local, având în vedere că este o problemă pe domeniul public și a 

Primăriei municipiului Botoșani.  

Și, din punctul meu de vedere, în momentul în care această sesizare a ajuns aici, în 

secunda doi ar trebui, din Primăria municipiului Botoșani, având în vedere că suntem și 

acționari, să plece către NovaApaServ o adresă sau, nu știu, ce gândiți dumneavoastră, dar în 
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secunda doi să se rezolve problema, nu putem sta și spune: păi nu e a noastră, e NovaApa, 

NovaApa nu-i a noastră, noi suntem neputincioși.  

Nu, e o problemă de domeniul public, și o să vă rog frumos să o tratați ca atare, noi 

discutăm despre calitatea vieții oamenilor, dincolo de asfalt, că poate oamenii au pietriș, dar 

dacă apa curge de săptămâni, degeaba. Deci este o problemă a Primăriei municipiului 

Botoșani și vă rog frumos să o tratați ca atare, și, eventual, să dați în responsabilitatea unei 

persoane, să faceți public numărul de telefon la care cetățenii de bună credință să poată apela 

de așa manieră încât dumneavoastră, în secunda doi, să puteți discuta cu cei de la 

NovaApaServ. 

 

Domnul consilier Constantin Liviu Toma – voi încerca să răspund, în mare, 

interpelărilor colegilor noștri vis-a-vis de problemele de la Nova. Țin să vă re-informez că, 

într-adevăr, deținem acțiuni la Nova, aproximativ 2%, ceea ce, de fapt, dacă e să o luăm 

matematic, aproape că nu am putea noi să schimbăm deciziile de acolo care se iau, având în 

vedere că Consiliul Județean are acțiuni majoritare.  

De fapt, acționari suntem toți 23 de consilieri locali, și atunci, fiecare dintre noi putem 

veni cu propuneri aici, dar nu sunt de acord să aducem în discuție niște chestiuni pe care știți 

foarte bine că nu o să putem noi lua, în fond, deciziile, așa cum nu putem lua noi decizii nici 

cu palatul împăratului de la București, care se construiește acum, și, dacă o să mai stăm un pic 

aici, o să îl aduceți și pe ăsta în discuție, chiar nu are sens, vă rog frumos.     

Legat de număr de telefon la dispecerat, să știți că și NovaAPaserv, și DelGazGrid, și 

ISU, toate instituțiile publice care dețin anumite utilități de care se fac responsabile, pentru că 

noi am vrea să înființăm la nivel de municipiu Botoșani un operator care să deservească doar 

apa și canalul la nivelul municipiului Botoșani și știți că nu se poate, și atunci s-a delegat, la 

fel, prin votul consilierilor locali de la acea vreme, și s-a înființat ADI AQUA, care 

monitorizează activitatea pe proiecte europene de acolo, și a mandatat această activitate în 

exclusivitate, la nivel de județ, deci avem operator regional, pe tot județul Botoșani, 

NovaApaServ.  

Eu am colegi consilieri județeni de acolo care au aceste informații și toate demersurile 

nu pot să le facă decât către acționarul majoritar, în speță Consiliul Județean, și, la fel, aceste 

chestiuni se pot discuta ori la Consiliul Județean sau la NovaApaServ. Dacă vrem să stăm 

astăzi 2-3 ore aici și să spunem că dacă curge apa prin oraș, cineva din aparatul tehnic al 

Primarului poate să se ducă să intervină, vă spun că vă înșelați.  

Zilnic semnez peste 10-20 de solicitări din partea cetățenilor care pleacă către 

NovaApaServ, un operator, o societate comercială care nici măcar ordonanța nu ne dă voie să 

ne implicăm în ce privește prioritatea intervențiilor, pentru că în stabilirea priorităților, știți 

foarte bine că sunt în funcție și de debitul de apă, de avaria care afectează un număr mai mare 

de cetățeni, nu că vrem noi pe Cernavodă, vreau eu pe Pușkin sau vreau un alt coleg, pe 

Cătămărești. 

Aceste chestiuni le discutăm așa, ca să ne dăm impresia că ne pricepem la orice, și la 

educație, și la gaz, și la deșeuri, și oriunde, nu e chiar așa. Dacă vreți să stabiliți un alt 

reprezentant în AGA, oricând sunt dispus să votez un alt coleg de aici. Dar cred că sunt 

chestiuni care..., am intrat cu toții în campania electorală, mult prea devreme, și nu cred că era 

cazul. 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – cu tot respectul față de doamna 

profesor Ada Macovei,chiar mă așteptam din partea dumneaei să laude inițiativa colegilor de 
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la Investiții, de a avea peste 15 școli în renovare energetică în municipiul Botoșani. Acești 

bani pentru aceste 15 școli, practic, sunt bani concurențiali. Dacă comparăm cu municipiul 

Suceava, în municipiul Suceava nu sunt mai mult de 5 școli pe eficientizare energetică. Dacă 

vreți, puteți să ne spuneți, dacă dați această conotație negativă, nu trebuia să facem Liceul 

Pedagogic, Școala nr. 7, Școala nr. 12, ce nu trebuia să renovăm?  

Pot să vă spun că, în colaborare directă cu Inspectoratul Școlar, au fost ședințe 

coordonate de domnul Primar, luni la Pedagogic, ieri la Școala nr. 10, astăzi la Școala nr. 12, 

la Școala nr. 7, împreună cu colegi de-ai dumneavoastră de la Inspectoratul Școlar. Noi nu 

știm ce atribuții aveți dumneavoastră acolo, dar domnul inspector general cunoaște situația la 

fiecare dintre aceste proiecte și trimite reprezentant la fiecare aceste ședințe. Îmi pare rău de 

conotația negativă pe care o dați pentru aceste investiții de care beneficiază firmele din 

Botoșani, majoritatea lucrurilor, din fericire, sunt câștigate de firme care au sediul în 

Botoșani, deci șunt și bani aduși la bugetul local și, repet, au fost proiect concurențiale, ne-am 

bătut pentru acești bani cu alte municipii din țară. 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – eu o să mă adresez domnului Toma, 

care cred că nu a înțeles nimic din ceea ce am spus eu; dacă e vorba de campania electorală, 

cred că dumneavoastră faceți, fiindcă vorbiți de împărați, nu știu cine sunt împărații și toate 

alea. Doi, domnule Toma, eu nu am cerut intervenții. Am spus că este o problemă a Primăriei, 

în care Primăria trebuie să se implice și este o problemă pe care ar trebui să o rezolvați 

împreună cu NovaApaServ, de comun acord, la modul în care vă puteți anunța problemele 

care se ivesc pe domeniul public, așa că nu e vorba de campanie electorală, ci e pur și simplu 

o propunere care ar putea face circuitul mai scurt între cetățeanul care are disconfortul 

noroiului și Primăria municipiului Botoșani. Eu nici nu aveam de gând să iau cuvântul, dacă 

nu mă deranja ideea în sine, chiar nu fac campanie, ci, pur și simplu, încerc să explic. 

 

Domnul consilier Constantin Liviu Toma – cred că am înțeles destul de bine, 

dumneavoastră ați spus că vreți un dispecerat, la nivel și de primărie, un număr de telefon, eu 

încercam să vă explic că nu este necesar.  

 

Domnul consilier Marius Petru Rogojinschi – aveam o scurtă interpelare, doamna 

profesor vorbea despre deteriorarea calității vieții botoșănenilor, pentru că, pe undeva, mai 

țâșnește apa, și curge la vale, că la deal nu poate curge. Stau și mă întreb, adresându-mă 

dumneavoastră, poate mă ajutați, că dacă nu știu, nu mi-e rușine să întreb, din mandatele 

edililor, din 2006, care erau, bănuiesc, perfecte, ca condiție de habitat a cetățeanului 

botoșănean, în ce proporție s-a deteriorat viața botoșănenilor, până acum, în 2024?  

 

Procesele verbale de la punctul 2 de pe ordinea de zi au fost aprobate cu 21 de voturi 

pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea şi 

completarea Regulamentului de Funcționare al Infrastructurii Edilitar - Urbane a Parcului 

Regional de Agrement, Turistic și Sportiv Cornișa Botoșani, aprobat prin Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Botoșani nr. 320/07.07.2023 – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot proiectul 
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de hotărâre împreună cu amendamentul inițiatorului, acesta este aprobat cu unanimitate de 

voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordul desemnării unei 

persoane care să exercite viza CFP la S.C. „ELTRANS” S.A. Botoșani – este avizat favorabil 

de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de 

bază aferente funcțiilor din cadrul familiei ocupaționale „Administrație” utilizate în cadrul 

aparatului de specialitate al primarului municipiului Botoșani și serviciilor publice din 

subordinea Consiliului Local al municipiului Botoșani, începând cu 01 martie 2024 – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – mereu se propagă aceeași discriminare 

pentru unii mumă, pentru alții ciumă, când, în mod normal, ar trebui ca acești coeficienți să 

fie egali pentru toată lumea care lucrează în familia ocupațională „Administrație publică” din 

cadrul UAT Botoșani. Nu mi se pare corect ca cei din primărie să aibă salariile la maxim, cei 

din Poliția Locală sunt favorizați, și tot așa, pe ochi frumoși. Ar trebui ca toți salariații, de la 

un cap la altul, să aibă aceeași coeficienți pe posturi similare, pentru că responsabilitatea este 

și a celui care îngrijește crini imperiali, pentru că, dacă nu i-a îngrijit ca lumea, am încurcat-o, 

sau care taie arborii pe situații de urgență, și trebuie să măsluiască atâtea hârtii. Deci oamenii 

au încărcare, ei vorbesc acum foarte serios, așa că, propunerea mea este ca toți coeficienții să 

fie aduși la același nivel, dacă se înțelege acest lucru. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 

vot împotrivă (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 6 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului  

final al examenului pentru ocuparea funcțiilor de șef secție Laborator analize medicale, Șef 

secție Recuperare, Medicină Fizică și Balneologie (RMFB) I și șef Secție Recuperare, 

Medicină Fizică și Balneologie (RMFB) II din cadrul Spitalului de Recuperare „Sf. 

Gheorghe” Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu 

prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere 

(domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 

la HCL nr. 23/31.01.2024 privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 

Regulamentului de Organizare ale Direcției pentru Sport și Agrement Botoșani – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 vot împotrivă (domnul consilier Eugen 

Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind concesionarea prin 

licitaţie publică deschisă a unui teren aparţinând domeniului privat al Municipiului Botoşani 

în suprafaţă de 317,00 mp, situat în Botoşani, str. Mihail Kogălniceanu, nr. 62 – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 
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Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – în alte proiecte de hotărâre ni se aduc 

pe masă documente prin care trebuie să cumpărăm terenuri și, vezi, Doamne, ne opunem 

dezvoltării orașului și construirii de parcări și de terenuri de joacă și spații verzi. Aici, cu 

nonșalanță, dăm 317 mp în buricul târgului, fără să avem nicio problemă. Deci, tot timpul, 

veniți să cumpărăm terenuri și ne puneți în față aceeași placă cu parcări și terenuri de joacă și 

acum nu putem face parcări, acum intrăm în legalitate, chipurile. Noi nu vom vota acest 

proiect. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru, 6 

voturi împotrivă (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnii consilieri Andrei 

Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu) și 4 abțineri 

(doamnele consilier Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și domnii 

consilieri Marcel Gheorghiță și Maricel Corneliu Maxim). 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acceptarea unei donații 

constând în teren cu destinația extindere drum, februarie 2024 – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 

este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu). 

 

Punctul 10 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de 

vânzare pentru locuinṭe ANL – februarie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

21 de voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu). 

 

 Punctul 11 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării către 

chiriași a unor locuinţe – apartamente construite din fondurile statului, proprietate a 

Municipiului Botoșani şi administrate de către S.C. Locativa S.A. – februarie 2024 – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 

supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor 

contracte de concesiune – februarie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 

nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 13 voturi 

pentru și 9 abțineri (doamnele consilier Raluca Ștefania Curelariu, Cătălina Camelia Lupașcu 

și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel 

Botezatu, Maricel Corneliu Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu). 

 Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acceptarea unei 

succesiuni vacante din Municipiul Botoșani, str. 1 Decembrie nr. 12 – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 

este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea accesului la 

piscinele PRATS Cornişa de către Inspectoratul pentru Situaţii de Urgenţă „Nicolae Iorga“ 

Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3, nr. 4 și nr. 5. 
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Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – citind acordul de cooperare care e 

atașat în spate, și nu de parteneriat, observ doar obligații din partea municipalității, prin DSA, 

și din partea celor de la ISU, nicio obligație, absolut nici una. Dacă tot vin și intră de două ori 

pe săptămână și fac cum vor ei antrenamente, nu puteam să inserăm și în dreptul lor o 

obligație de a ne instrui supraveghetorii care sunt acolo și o parte din personalul care are 

direct atribuții de a sta pe marginea bazinului, în speță, așa se numesc aceștia, supraveghetori, 

că salvamari nu mai sunt. 

Deci acești supraveghetori ar putea să fie și ei cooptați din când în când și instruiți să 

înoate și să intervină, pentru că ar fi un plus pentru noi, aducând asemenea specialiști, care vin 

cu scafandri, cu înotători de la ISU, și să fie un câștig și pentru noi. 

Nu cred că ar păți cei de la ISU ceva dacă ne-ar ajuta și pe noi. Tot timpul, noi, rpin 

definiție, trebuie să ieșim în pierdere, doar să stăm în slujba în fața acestor organe de forță ale 

statului. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 14 voturi pentru și 8 

abțineri (doamnele consilier Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii 

consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Maricel Corneliu Maxim, Paul 

Octav și Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea accesului 

angajaţilor Inspectoratului de Poliţie Judeţean Botoşani la facilităţile oferite de către Sala 

Polivalentă „Elisabeta Lipă” Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 

1, nr. 3, nr. 4 și nr. 5. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – aici, aceeași situație ca partea celalaltă, 

municipiul Botoșani nu are niciun avantaj, noi nu suntem niciodată cei care câștigăm ceva de 

pe urma acestor acorduri de cooperare, nu știu de unde s-a mai scos termenul acesta, în sensul 

că acești polițiști, dacă țin cu tot dinadinsul de a intra cu orice preț în Sala Polivalentă, doar o 

zi pe săptămână, de la 5, până acum câteva luni, nu oferă nimic în contrapartidă.  

De exemplu, un curs de condus defensiv pentru toți șoferii din subordinea UAT 

Botoșani, o chestie elementară, cu agenții de la Poliția Rutieră, sau un curs de instruire cu 

privire la securitatea bunurilor și paza obiectelor noastre, în ghilimele, ce măsuri trebuie să 

luăm, pentru a ne aduce un  plus de câștig, nu spun de tehnici de agenți secreți, Doamne 

ferește, dar vorbesc doar de acestea minore, în care putem și noi să avem o parte de instruire 

din partea lor. Totuși, e un organ al statului. 

Vin și ne calcă pe coadă în ultima vreme în toate instituțiile noastre și la școli, și la 

cele de cultură, pe așa-zisele sisteme de securitate la risc, care presupun niște investiții de mii, 

miliarde, zeci de miliarde, cu sensori, camere, uși de fier la seifuri și tot așa. Ei de ce nu 

binevoiesc să facă și ei ceva în favoarea noastră? Asta e una. 

A doua, vreau să semnalez public, dacă tot mai avem un reprezentant al presei aici, că 

acest subccomisar de poliție, Cnej Laurențiu, care și-a pus în cap, cu orice preț, să intre în Sala 

Polivalentă, este un fost ofițer acoperit, care a fost pe la vreo 7-8 firme prin județul Botoșani, 

a băgat în pușcărie o parte din principalii oameni de afaceri de prin anii 2010-2020 prin 

firmele prin care a trecut, sunt cazuri de notorietate unde a umblat acest individ, a fost inclusiv 

la Modern Calor inginer consultant și i-a aranjat pe frații Alexa, ulterior a fost pe la Cornișa, a 
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sta o parte, și, în final, a fost băgat pentru o scurtă perioadă, pe la fost direcție, pe la mine la 

DSPSA, și care scormonea prin tot felul de documente și încerca să-mi fabrice tot felul de 

chei ca să mă aranjeze.  

Deci, ca să înțelegeți cu ce indivizi avem de-a face, care nu are nicio legătură cu 

pregătirea profesională, și care doar a fost, este băgat la înaintare. Iar Poliția, în loc să se 

ocupe de cazuri de violență și de bătăi între clanurile mafiote prin oraș, de traficul de droguri, 

de alte și alte lucruri, singura lor preocupare este să intre în Sala Polivalentă. Au sală proprie 

de antrenament la Inspectorat, au sală la Unitatea Militară, au sală la jandarmi, au sală la SRI, 

și-au găsit spații, așa cum au scris acum câteva luni, doamna Secretar general, și-au găsit 

spațiu și aveau unde să facă antrenamente și, brusc, de astăzi intră înapoi doar ca domnul 

Cosmin Andrei și cu Buhăianu să stea bine în fața polițailor și, poate, poate, îi iartă în toate 

dosarele de corupție în care sunt implicați, doar de a face favoruri Poliției pentru a scăpa 

basma curată în dosarele de corupție în care sunt implicați toți.  

 

Domnul consilier Marius Petru Rogojinschi – pentru că dragul nostru coleg, domnul 

Eugen Țurcanu, pe englezește s-ar zice „get an obsession, baby!”, obsesia cuvântului 

cooperare în română estr colaborare, ceea ce invocați ca termen, legătură, asociere, 

comunicare și parteneriat. Domnul Țurcanu a fost redundant, dacă știți ce înseamnă, da? Dacă 

nu știți, vă scriu eu, vreți în scris să vă dau răspunsul la redundant? Vă dau în scris. 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – am să fiu extrem de scurtă, cu o 

rugăminte extrem de ciudată, dar vorbesc foarte serios: vă rog frumos să luați în calcul 

varianta în care ne mutați, cumva, în sală, pentru că nu am greșit cu nimic pe lumea asta să 

stăm între domnul Țurcanu și domnul Rogojinschi, vă rog frumos, mutați-i, cumva, unul lângă 

altul, mutați-ne pe noi mai încolo, și nu se anunță lucrurile mai liniștite, vorbesc foarte serios 

în solicitarea asta.  

 

Domnul consilier Constantin Liviu Toma – stimați colegi, nu cred că trebuie să 

discutăm astăzi despre acoperiți, descoperiți. Până la urmă, noi analizăm două proiecte în 

forma în care au fost prezentate și, din ce îmi dau eu seama, este că, până la urmă, beneficiază 

de facilitățile pe care le vom vota noi astăzi sunt salariații celor două instituții, care sunt 

cetățeni ai municipiului Botoșani. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru și 9 

abțineri (doamnele consilier Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii 

consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Marcel Gheorghiță, Maricel 

Corneliu Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu) – lipsește din sală la momentul 

votării doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu. 

 

Punctul 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public în domeniul privat al Municipiului Botoșani a bunului ,,Clădire în curs de execuţie a 

Laboratoare, Dispecerat şi Sediu” în vederea scoaterii din funcţiune şi a casării – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 
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Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – stimați colegi, vă rog să susțineți acest 

proiect de hotărâre, pentru că intenționăm să demolăm construcția din spatele Băii Centrale. 

Pentru că acest proiect de hotărâre poate nu are toate detaliile necesare, aș vrea să vă spun că 

intenționăm să construim o parcare în zona adiacentă Parcului „Mihai Eminescu”, într-o primă 

etapă, la nivelul solului, și apoi să analizăm o posibilitate de finanțare pentru o parcare 

supraetajată. Acesta este motivul din care am făcut această intervenție, să vă dau și detaliile 

pentru investiția ulterioară. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru – 

lipsește din sală la momentul votării doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu. 

 

Punctul 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: „Sistematizare verticală execuție utilități 

Locuințe sociale cartier ANL Cișmea – C-tin Iordăchescu” – este avizat favorabil de comisiile 

de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 

cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 152/30.03.2023 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 

de intervenții, a indicatorilor tehnico – economici și a devizului general actualizat pentru 

obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare Aleea Smârdan, municipiul Botoșani“, 

aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a 

sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul 

consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

tehnico-economice faza Proiect Tehnic de Execuție și Detalii de execuție (PTh + D.E.)  

precum și a principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiții 

„Înființarea unui centru de colectare cu aport voluntar (CAV) în Municipiul Botoșani, Județul 

Botoșani”, finanțat în cadrul Programului Planul Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta 3 – Managementul Deșeurilor, Investiția I.1. Dezvoltarea, modernizarea și 

completarea sistemelor de management integrat al deșeurilor municipale la nivel de județ sau 

la nivel de orașe/comune, Subinvestiția I.1.A. Înființarea de centre de colectare prin aport 

voluntar – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul 

consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile 

ca bunuri aparținând domeniului privat de interes local al Municipiului Botoșani – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru – nu participă la vot domnul consilier Călin 

George Bosovici. 
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Punctul 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – str. Manolești Deal nr. 23, CF/NC 69257, 69646, 69644“ în 

vederea realizării obiectivului „construire locuință P+1E și împrejmuire teren” – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, 

acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Str. Tătarilor nr. 67A, CF/NC 57729“ în vederea realizării 

obiectivului „construire două locuințe P+1E și împrejmuire teren”– este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Str. Peco nr. 52E, CF/NC 70173“ în vederea realizării 

obiectivului „construire locuințe P, împrejmuire teren și racord utilități”– este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, 

acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Marcel Gheorghiță). 

 

Punctul 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Str. A. S. Pușkin nr. 48B, CF/NC 67621“ în vederea realizării 

obiectivului „Modificare PUD aprobat prin HCL nr. 329/28.07.2022 și construire locuință 

S+P+1E, împrejmuire teren, organizare șantier, asigurare utilități” – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – de ce modificare PUD? 

 

Doamna Lăcrămioara Partenie – a fost o documentație care s-a aprobat printr-o 

hotărâre de Consiliu Local în 2022, solicitarea a fost făcută, prin certificatul de urbanism, de 

modificare a PUD-ului, s-a modificat amplasarea construcției față de limitele de proprietate 

stabilite prin PUD-ul anterior. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 

abținere (domnul consilier Constantin Liviu Toma). 

 

Punctul 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă al Consiliului Local al municipiului Botoșani pentru lunile martie – aprilie 2024 – 

este avizat favorabil de comisia de specialitate nr. 5. 

 

Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – grupul PNL, urmând cutuma deja 

formată în Consiliul Local, îl propune pe domnul Eugen Țurcanu. 

 

Domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă – avem și noi o propunere, vreau să mă 

propun președinte de ședință, vă rog. 
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Fiind supusă la vot propunerea de a vota proiectul de hotărâre la finalul ședinței, 

aceasta a fost aprobată cu 15 voturi pentru, 5 voturi împotrivă (domnii consilieri Cătălin 

Boboc, Marcel Gheorghiță, Maricel Corneliu Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu) 

și 2 abțineri (doamna consilier Ada Alexandrina Macovei și domnul consilier Andrei Amos).  

 

Punctul 26 de pe ordinea de zi – Raportul de activitate pentru anul 2023 al Direcției 

pentru Sport și Agrement – a fost adus în atenția consilierilor locali. 

 

Punctul 27 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor de performanță financiari 

și nefinanciari, realizați de către S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani la data de 31.12.2023 – au 

fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

prelungirea duratei de transmitere în folosinţă gratuită a spaţiului din Incubatorul de Afaceri 

către Agenţia Naţională pentru Locuințe – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 

1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi 

pentru și 1 abținere (doamna consilier Ada Alexandrina Macovei). 

 

Punctul 2 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordul 

Consiliului Local pentru efectuarea operațiunilor de dezmembrare a unui imobil proprietatea 

privată a Municipiului Botoṣani situat în str. I.C. Brătianu, f.n. – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 3 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind darea 

în folosință gratuită către Direcţia Judeţeană pentru Cultură a terenului în suprafată de 683 

m.p. aferent construcţiei-monument istoric ,,Casa Văsescu”, proprietate publică a Statului 

Român în administrarea Ministerului Culturii prin Direcţia Judeţeană pentru Cultură 

Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul 

consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 4 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Prezentarea indicatorilor 

financiari stabiliți prin contractul de mandat al directorilor și a indicatorilor aprobați prin 

BVC aferent anului 2024 (anexa 1, 2) realizați de către S.C. MODERN CALOR S.A. Botoșani 

la data de 31.01.2024 – au fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 2 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 127/30.03.2023 privind aprobarea documentație 

de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico –economici și a devizului 

general actualizat pentru obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare str. Grigore 

Antipa, municipiul Botoșani”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții 

„Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 

bugetul local pentru realizarea obiectivului  – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 

nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de 

voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 
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Punctul 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă al Consiliului Local al municipiului Botoșani pentru lunile martie – aprilie 2024. 

 

Doamna Secretar general Oana Gina Chițanu – președintele de ședință se votează 

cu vot la vedere, nu cu vot secret, și, ca urmare, aparatul tehnic deține modalitatea să poată 

exercita pe consolă vot la vedere, astfel încât să se înregistreze în procesul-verbal în mod 

corect. Prima dată votăm propunerea nr. 1, a domnului consilier Maxim Marcel, propunerea 

nr. 2. La președintele de ședință este vot deschis.  

Trebuie să supunem la vot cele două propuneri, care trebuie să îndeplinească cel puțin 

12 voturi, și apoi propunerea, împreună cu proiectul de hotărâre. 

 

Fiind supusă la vot propunerea domnului Maxim, aceasta a fost respinsă cu 4 voturi 

pentru, 7 voturi împotrivă (doamnele consilier Dana Bețenchi și Daniela Vicol și domnii 

consilieri Bogdan Ciprian Buhăianu, Marian Murariu, Petru Taielup, Mihail Gabriel Tanasă și 

Miluță Timofti) și 5 abțineri (doamna consilier Silvia Carmen Diaconu și domnii consilieri 

Călin George Bosovici, Marius Buliga, Marius Petru Rogojinschi și Constantin Liviu Toma) – 

nu participă la vot doamna consilier Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei 

Amos, Cătălin Boboc, Maricel Corneliu Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu. 

 

Fiind supusă la vot propunerea domnului Tanasă, aceasta a fost aprobată cu 12 voturi 

pentru și 2 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnul consilier Marcel 

Gheorghiță) – nu participă la vot doamnele consilier Cătălina Camelia Lupașcu și Ada 

Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, 

Maricel Corneliu Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre împreună cu propunerea adoptată, acesta a fost 

aprobat cu 13 voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Marcel Gheorghiță) – nu participă 

la vot doamnele consilier Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii 

consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Maricel Corneliu Maxim, Paul 

Octav și Eugen Cristian Țurcanu.  

 

Epuizându-se materialele din ordinea de zi şi timpul alocat şedinţei de astăzi, doamna 

preşedinte de şedinţă – consilier Silvia Carmen Diaconu – declară lucrările şedinţei închise.  

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,            SECRETAR GENERAL, 

Consilier,                                   Oana Gina Chițanu              

Silvia Carmen Diaconu  

       

 

 

 

Redactat și dactilografiat,  

Alina Ecaterina Manolache 

 


